
                                   Hedes synpunkter på Ledavgifter 

Vi i Hede Skoterklubb kommer inte att införa obligatorisk ledavgift 

• Vi är medvetna om att förutsättningarna varierar inom olika delar av vår 
kommun men vi måste ju se till vad som är bäst för OSS. Vi ser ingen 
anledning att ändra vårt system för att det ska bli bättre för andra 
områden om det samtidigt innebär försämringar för oss själva!   

• Vi tror inte på tvång – vi tror inte att det kommer att leda till att vi säljer 
fler ledbevis, snarare till att folk blir irriterade.  Det vi kan gå med på är 
att tona ner ”Frivillig Ledavgift” och istället skriva t.ex. ”Här säljer/köper 
vi Ledkort”.   

• Vi tror inte på krav – vi tror att det kommer att göra att de som köper 
ledbevis tror att de kan ställa orimliga krav på ledernas kvalité, dygnet 
runt, hela vintern. Dessutom föreligger ganska stor risk att markägarna 
kommer att börja ställa krav på att få betalt för sina markupplåtelser.  

• Vi kommer enbart att sälja säsongkort, till samma pris för bofasta och 
turister. Om detta inte är möjligt med HSSF’s ledbevis kommer vi att 
trycka upp egna ledbevis.  

• De flesta turister vi säljer ledbevis till är våra medlemmar som har 
fritidhus eller någon anknytning till bygden t.ex. utflyttande ortsbor. 

• Vi gör ett utskick till alla våra medlemmar i början av januari varje år och 
de allra flesta av våra ledbevis säljer vi via inbetalningskortet i det 
utskicket, där folk betalar sitt ledbevis i samband med att de löser 
medlemsavgift.  

• Vi ser det som ett mervärde att ha många medlemmar i klubben och att 
vara en stark förening, mot att enbart sälja enskilda ledbevis till 
förbipasserande på t.ex. bensinmackar och andra ställen.  
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